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: N (geanonimiseerd)

Onderwerp: calamiteitenpad langs station Barendrecht 

Goede middag collega’s, 

Door de ontwikkelingen qua inrichting van De Bongerd wordt de discussie voor een fietspad langs het 

station Barendrecht via het calamiteitenpad weer actueel. 

Graag zou ik dit agendapunt wederom willen opvoeren binnen het LVA en het accounthoudersoverleg. 

In verband met de discussie over het talud zou dit preventief meegenomen kunnen worden. 

Alvast bedankt, groetjes, N (geanonimiseerd)
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